



CANADA

COMMUNIQUE

No. 100
No

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
SEPTEMBER 24, 1976
LE 24 SEPTEMBRE 1976

EXTERNAL AFFAIRS
AFFAIRES EXTERIEURES
OTTAWA
OCT 20 1976
LIBRARY / BIBLIOTHÈQUE

VISIT OF THE VICE-MINISTER OF
FOREIGN AFFAIRS OF THE SOCIALIST
REPUBLIC OF VIETNAM

VISITE DU SOUS-MINISTRE DES
AFFAIRES ÉTRANGÈRES DE LA RÉPUBLIQUE
SOCIALISTE DU VIETNAM

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Donald Jamieson, today announced the visit of an official delegation from the Socialist Republic of Vietnam. The six-man delegation is led by Mr. Hoang Luong, Vice-Minister of Foreign Affairs, who is accompanied by officials of his Ministry, of the Ministry of Foreign Trade and of the Office of the Premier. During his stay in Ottawa, September 27-28, the Vice-Minister will call on the Secretary of State for External Affairs and have discussions with Canadian officials on matters of mutual interest. The delegation will then visit Toronto and Montreal, departing on October 2.

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Donald Jamieson, annonce aujourd'hui la venue d'une délégation officielle de la République socialiste du Vietnam. La délégation, composée de six membres, est dirigée par monsieur Hoang Luong, sous-ministre des Affaires étrangères, accompagné de fonctionnaires de son ministère, du ministère du Commerce extérieur et du bureau du premier ministre. Pendant son séjour à Ottawa, les 27 et 28 septembre prochains, le sous-ministre rendra visite au secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures et s'entretiendra avec des fonctionnaires canadiens de sujets d'intérêt mutuel. La délégation se rendra ensuite à Toronto et à Montréal d'où elle s'envolera le 2 octobre.